



KOWLOON BOWLING GREEN CLUB

13 August 2014

Notice

Dear Members,

Charge of Electricity for the Greens & Tennis Court (rev)

During the General Committee Meeting on 8 August 2014, the General Committee resolved to revise the policy with immediate effect that prior application for waiving electricity charge could be acceptable when a competition is proved to be held under emergency condition. Final decision of the exemption shall be subject to the approval of the Bowls Convenor and Grounds Convenor.

Other conditions, charges will remain unchanged on the following occasions:

Days	Location	Charges
Saturdays, Sundays & Public Holidays	Green	\$50 per hour
Mondays & Thursdays (Green will be open for National Games but needs the consent of the Grounds Convenor)	Green	\$50 per hour
Everyday (Scheduled Home League Games)	Green	Waived
Everyday	Tennis Court	\$10 per hour

Members who apply for the use of lightings are required to tender their membership cards to the Main Bar and charges will be directly debited from respective members' accounts.

Thank you for your attention

Amy Chan
Club Manager



KOWLOON BOWLING GREEN CLUB

通告

親愛的會員：

草地和網球場用電收費(修訂)

在2014年8月8日執委會會議期間，委員們決議由即日起修訂上述收費政策。如屬必須緊急進行之比賽，會員可以嘗試在事前申請豁免徵收有關的收費，申請將由滾球事務委員及草地事務委員作出最後的批核。

其他情況下在草地和網球場需要使用電力照明時，收費則維持不變及費用如下：

星期	地點	收費
星期六、日及公眾假期	草地賽道	每小時\$50
星期一和星期四 (草地賽道只會開放給本港公開賽事， 並須經由草地事務委員同意)	草地賽道	每小時\$50
每日 (已編排之本會主場聯賽賽事)	草地賽道	豁免
每日	網球場	每小時\$10

申請使用照明的會員，請提供會員卡予酒吧職員作記錄，有關費用將會直接由會員的專帳內扣除。

敬希垂注。

陳愛薇 

會所經理

陳愛薇謹啟

2014年8月13日